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新年新面貌，开心过新年；相聚了一整年，事事都平安；新的一年春来到，新朋旧友聚一堂；同学们，愿你们在新年中开开心心，快快乐乐，平平安安。本篇文章是为您整理的《新年英语祝福语短句》，供大家阅读。>1.新年英语祝福语短句 1、Wishing yo...
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1、Wishing you a sparkling New Year and bright happy New Year! May the season bring much pleasure to you。 愿你的新年光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
2、Much joy to you in the up ing year。 May the warmest wishes， happy thoughts and friendly greetings e at New Year and stay with you all the year through。 让温馨的祝愿幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
3、May everything beautiful and best be condensed into this card。 I sincerely wish you happiness， cheerfulness and success。愿一切最完美的祝福都能用这张贺卡表达，真诚地祝你幸福快乐成功!
4、In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts。 May the kind of New Year outshine all the rest。 在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的新年比往年更璀璨。
5、Peace and love for you at New Year from all your students。 祝老师新年充满平安和爱。
6、May many fortunes find their way to you!多福多寿!
7、New Years greetings and best wishes! 致新年贺忱与最完美的祝福!
8、On this special day I send you New Years greetings and hope that some day soon we shall be together。 祝你今后获得更大成就。
9、I give you endless brand-new good wishes。 Please accept them as a new remembrance of our lasting friendship。给你我无尽的新的祝福，让它们成为我们永恒友谊的新的纪念。
10、To wish you joy at this holy season。 Wishing every happiness will always be with you。恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
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1、Please accept my season\'s greetings.
请接受我节日的祝贺。
2、To wish you joy at this holy season. Wishing every happiness will always be with you.
恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
3、Good health, good luck and much happiness throughout the year.
恭祝健康、幸运，新年快乐。
4、May the joy and happiness around you today and always.
愿快乐幸福永伴你左右。
5、Please accept my sincere wishes for the New Year. I hope you will continue to enjoy good health.
请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
6、Allow me to congratulate you on the arrival of the New Year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.
恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。
7、Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year.
恭贺新禧，万事如意。
8、With very best wishes for your happiness in the New Year.
致以最良好的祝福，原你新年快乐幸福。
9、Please accept our wishes for you and yours for a happy New Year.
请接受我们对你及你全家的美好祝福，祝你们新年快乐。
10、May the coming New Year bring you joy, love and peace.
愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
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1、春节来，关心语，记牢了，就是听话小宝了。哈哈，春节快乐哟！
Come Spring Festival, care words, remember, is obedient Xiaobao. Haha, Happy Spring Festival!
2、开心每一秒，快乐每一天，幸福每一年，健康到永远！新年快乐！
Happy every second, happy every day, happy every year, healthy forever! Happy New Year!
3、人生如歌岁月蹉跎，时间悄然而逝，愿奋斗的青春永远不朽！
Life is like a song of time wasted, time quietly passed, willing to fight for eternal youth!
4、春如画，姹紫嫣红发百花；年如期，亲朋好友诗酒茶。拜年啦！
Spring is picturesque, full of purple, red hair and flowers; the year is due, friends and relatives poetry, wine and tea. Happy New Year!
5、给您拜个早年！一叩首，二叩首，三叩首！恭喜发财，红包拿来！
Here\'s an early day for you! One kowtow, two kowtows, three kowtows! Congratulations on making a fortune. Bring me the red envelope!
6、岁月的意象渐渐绿了，嫩叶和新叶的歌，沿着年轮旋转。新年快乐！
The image of the years is gradually green. The songs of the tender leaves and the new leaves revolve along the rings. Happy New Year!
7、恭祝您的事业蒸蒸日上，新年更有新气象！在新的一年里大展宏图！
Wishing you a prosperous career and a new atmosphere in the New Year! Great plans in the new year!
8、手机短信一起发，我也快快送祝愿。祝你除夕快乐，幸福美满！
Send SMS together, and I\'ll send my best wishes soon. Happy New Year\'s Eve and happy New Year\'s Eve!
9、外国人信圣诞老人，所以过圣诞节。中国人信春哥，所以过春节。
Foreigners believe in Santa Claus, so they celebrate Christmas. Chinese people believe in Spring Brother, so they celebrate the Spring Festival.
10、告别旧年，走向新岁，动情地对你说一声：新年如意，身体健康！
Say goodbye to the old year and go to the new year. Say to you emotionally: Happy New Year, good health!
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1、Wishing you many future successes.
祝你今后获得更大成就。
2、On this special day I send you New Years greetings and hope that some day soon we shall be together.
在这特殊的日子，向你致以新年的祝福，希望不久我们能相聚在一起。
3、I would like to wish you a joyous new year and express my hope for your happiness and good future.
祝新年快乐，并愿你幸福吉祥，前程似锦。
4、May the New Year bring many good things and rich blessings to you and all those you love!
愿新年带给你和你所爱的人许多美好的事物和无尽的祝福!
5、Rich blessings for health and longevity is my special wish for you in the coming year.
祝你在新的一年里身体健康，多福多寿。
6、Good luck, good health, good cheer. I wish you a happy New Year.
祝好运、健康、快乐伴你度过一个愉快的新年。
7、With best wishes for a happy New Year!
祝新年快乐，并致以良好的祝福。
8、I hope you have a most happy and prosperous New Year.
谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
9、With the compliments of the season.
祝贺佳节。
10、May the season\'s joy fill you all the year round.
愿节日的愉快伴你一生。
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1、新年的钟声悠然响起，飘送着我的祝福，萦绕在您的身边！
New Year\'s bell sounds leisurely, sending my wishes, lingering around you!
2、在新春佳节即将到来之季，祝福我的朋友：好事连连、好运源源。
In the coming season of the Spring Festival, I wish my friends good luck.
3、老朋友，新年好！祝身体健康，万事如意！带上礼物，来拿红包！
Happy New Year, old friend! I wish you good health and all the best! Bring gifts and get red envelopes!
4、新春佳节好运到，福禄寿星进门来！祝你好运连连，事事如意！
Good luck for the Spring Festival, Lucy Shouxing comes in! Good luck and good luck!
5、告别旧年，走向新岁，动情地对你说一声：身体健康，万事如意！
Say goodbye to the old year and go to the new year. Say to you emotionally: Good health, good luck in all things!
6、宝贝，你幸福所以我幸福！祝你在新的一年里取得更大的进步！
Baby, you are happy, so I am happy! Wish you greater progress in the new year!
7、请你把这最诚挚的祝福带在身边，让幸福永远伴随你，新年快乐！
Please take this most sincere wish with you, so that happiness will always accompany you, Happy New Year!
8、我用所有的喜悦，为你祈祷，愿你在这一年里平安、快乐。
With all my joy, I pray for you. I wish you peace and happiness in this year.
9、祝您新年：身上不长膘，人前你最俏；手头有钞票，梦里都在笑。
New Year\'s greetings to you: you are not fat, you are the most beautiful person in front of others; with money in hand, you are laughing in your dreams.
10、祝你在以后的日子里像青春竹山一样永葆青春，四季皆绿。
I wish you the same youth as Zhushan in the future, green all the year round.
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